
Sprawozdanie Burmistrza Miasta Leszka Dzier˝e-
wicza z realizacji bud˝etu w 2010 roku:

„Szanowni Paƒstwo, Wysoka Rado,

Podejmujàc uchwa∏´ bud˝etowà na 2010 rok Ra-
da Miejska poprzedniej kadencji zaplanowa∏a:

- dochody bud˝etowe w wysokoÊci 35.359419,00 z∏
- wydatki bud˝etowe w wysokoÊci 37.291.606,00 z∏,
- przyjmujàc deficyt bud˝etowy w wysokoÊci

1.932.187,00 z∏.
Po zamkni´ciu bilansu za 2009 r. okaza∏o si´, ˝e

w bud˝ecie znajduje si´ nadwy˝ka bud˝etowa w
kwocie 2.699.544,97 z∏ i wolne Êrodki w wysokoÊci
2.800.000,00 z∏, które przeznaczone zosta∏y stosow-
nà uchwa∏à na realizacj´ nowych zadaƒ inwesty-
cyjnych i zwi´kszenie planu wydatków bie˝àcych.
W konsekwencji deficyt bud˝etowy zwi´kszony zos-
ta∏ do kwoty 4.795.706,00 z∏, a êród∏em jego pokry-
cia by∏y wolne Êrodki finansowe powsta∏e z:

- rozliczeƒ kredytów i po˝yczek - 2.800.000,00 z∏,
- nadwy˝ki bud˝etowej z lat ubieg∏ych - 1.995.706,00

z∏.
Wprowadzone na przestrzeni roku bud˝etowego

zmiany sprawi∏y, ̋ e plan bud˝etu miasta Ciechocinka
na dzieƒ 31 grudnia 2010 r. ukszta∏towa∏ si´ nast´-
pujàco:

- dochody bud˝etowe - 39.419.183,00 z∏,
- dochody bie˝àce - 33.070.206,00 z∏,
- dochody majàtkowe - 6.348.977,00 z∏,
zaÊ planowane wydatki osiàgn´∏y rekordowy

poziom 44.069.696,00 z∏,
w tym:
- wydatki bie˝àce - 25.755.740,00 z∏,
- wydatki majàtkowe - 18.313.956,00 z∏, przy

utrzymaniu deficytu bud˝etowego w wysokoÊci
4.650.513,00 z∏.

Realizacja bud˝etu w omawianym okresie poz-
woli∏a na osiàgni´cie dochodów bud˝etowych w kwo-
cie 35.443.465,90 z∏, tj. w wysokoÊci 89,91% w stosun-
ku do planu. Natomiast wydatki bud˝etowe wyko-
nane zosta∏y w wysokoÊci 37.912.189,72 z∏, a wi´c
w 86,03% planowanych wydatków.

Na przestrzeni omawianego okresu sprawozdaw-
czego deficyt bud˝etowy osiàgnà∏ poziom 2.468.723,82
z∏. Przypominam, ˝e planowany deficyt okreÊlony
zosta∏ na poziomie 4.650.513,00 z∏.

W przedstawionym Paƒstwu 350-cio stronicowym
sprawozdaniu z wykonania bud˝etu miasta Ciecho-
cinka za 2010 rok, w sposób niezwykle szczegó∏owy
i analityczny omówione zosta∏y wszystkie dzia∏ania
zwiàzane z:

- realizacjà zadaƒ w∏asnych,
- zadaƒ zleconych z zakresu administracji

rzàdowej,
- oraz innych zadaƒ zleconych jednostkom samo-

rzàdu stopnia podstawowego, wynikajàcych z zapi-
sów ustawowych.

Wyra˝am nadziej´, ˝e przed∏o˝one sprawozda-
nie pozwoli∏o Paƒstwu Radnym dokonaç dog∏´bnej
analizy i oceny podejmowanych dzia∏aƒ, które gwa-
rantowa∏y w∏aÊciwe funkcjonowanie naszego mias-
ta w zakresie zadaƒ realizowanych przez jednostki
organizacyjne gminy, samorzàdowe instytucje kul-
tury, czy spó∏ki prawa handlowego, których gmina
jest 100% w∏aÊcicielem lub jednym przypadku posia-
da zdecydowanie wi´kszoÊciowy udzia∏.

Pragn´ podkreÊliç, ˝e omówione w sprawozda-
niu dzia∏ania nie tylko zapewnia∏y pe∏nà realizacj´
zadaƒ zapisanych w bud˝ecie, lecz tak˝e wykonanie
szeregu zadaƒ dodatkowych, dzi´ki skutecznemu
pozyskiwaniu ponadplanowych Êrodków finanso-
wych.

Jestem pewien, ˝e podejmowane i realizowane na
przestrzeni ubieg∏ego roku zadania w istotny sposób
wp∏yn´∏y na rozwój Ciechocinka, popraw´ jego wize-
runku i atrakcyjnoÊci, zarówno na p∏aszczyênie dzia-
∏aƒ spo∏ecznych, jak i gospodarczych. Dlatego pra-
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Absolutorium dla Burmistrza Miasta
Leszka Dzier˝ewicza

WIEÂCI Z RATUSZAWIEÂCI Z RATUSZA

Najistotniejszym zagadnieniem poruszanym podczas sesji Rady Miejskiej, która odby∏a si´
20 czerwca br. by∏o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Leszkowi Dzier˝ewiczowi za realizacj´
ubieg∏orocznego bud˝etu. Zgromadzeni radni wys∏uchali sprawozdania Burmistrza, które przy-
taczamy poni˝ej. Po krótkiej dyskusji przystàpiono do g∏osowania. Za udzieleniem absolutorium
opowiedzieli si´ wszyscy obecni na sali radni.



ZDRÓJ CIECHOCI¡SKI czerwiec 20115

gn´ skierowaç s∏owa uznania i podzi´kowania do
tych osób, które kierujàc si´ nadrz´dnà przes∏ankà,
jakà jest dobro naszego miasta, aktywnie
uczestniczy∏y w konstruowaniu bud˝etu, a póêniej
w jego realizacji.

Dzi´kuj´ Paƒstwu radnym poprzedniej kadencji,
kierownikom podleg∏ych mi jednostek, a za Paƒstwa
poÊrednictwem Waszym wspó∏pracownikom. Dzi´ku-
j´ wielu osobom, które s∏u˝y∏y mi swojà wiedzà i do-
Êwiadczeniem, a pozosta∏y anonimowe. S∏owa ser-
decznych podzi´kowaƒ pragn´ skierowaç do pracow-
-ników Urz´du Miejskiego, na których spoczywa obo-
wiàzek realizacji coraz wi´kszej iloÊci zadaƒ. Za Wa-
sze - moi drodzy - zaanga˝owanie, za rzetelnoÊç, za
czas, którego nie mierzyliÊcie, przeznaczany na dzia-

∏ania na rzecz naszego miasta, wielkie dzi´ki. 
Szczególne podzi´kowania pragn´ skierowaç na

r´ce Pani Skarbnik. Dzi´kuj´ za ogromny wk∏ad prac-
y, za - jak zawsze - znakomite dokumenty sprawo-
zdawcze, za nadzwyczajne zaanga˝owanie i profesjo-
nalizm w dzia∏aniu.

Zach´cam wszystkich Paƒstwa do wspó∏pracy,
do podejmowania dzia∏aƒ, które budujà, nie spowal-
niajà, bo przecie˝ mamy wspólny cel, jakim jest roz-
wój naszego miasta i dobro mieszkaƒców.

Z nadziejà, ˝e analiza sprawozdania oraz dysku-
sje na posiedzeniach komisji, pozwoli∏y na wypraco-
wanie obiektywnej oceny wykonania bud˝etu za
2010 rok, wnosz´ do Wysokiej Rady o jego przyj´cie
i podj´cie stosownej uchwa∏y.”


